
 

PROTOKOLL FRA BUSKERUD O-KRETS TING 19.11.2015 
Sturlahuset, Drammen 

ÅPNING 

Kretsleder Linda Verde åpnet Tinget og ønsket alle velkommen. Kretsen har tradisjon for å hedre 

kretsens vinnere i årets NM og HL. I år ble disse sju utøverne hedret: 

Audun Heimdal, Konnerud IL, Heidi Mårtensson, Modum OL, Jenny Baklid, Konnerud IL,  

Jørgen Baklid, Konnerud IL, Marlin Haavengen, Kongsberg OL, Helene Eger, Kongsberg OL og 

Synne Strand, Lierbygda OL. 

 

 

SAK 1 OPPROP OG GODKJENNING AV FULLMAKTER 
Det ble foretatt opprop, og fullmakter ble godkjent. 

Det var 23 stemmeberettigede tilstede. 

 

Kretsstyret: 
Kretsleder : Linda Verde 

Styremedlem: Ingrid Kvistad 

Styremedlem: Syver Løken 

Styremedlem: Ingemar Jansson Haverstad 

 

Lagsdelegater:  
Hans R. Bakken ,  Eiker OL 

Ole Johnny Petersen ,  Eiker OL    

Tom Bondehagen ,  Fossekallen IL 

Svein-Olav  Torø,  Kongsberg OL   

Roger Vanebo  ,  Kongsberg OL  

Unn Hilde Heggedal ,  Kongsberg OL  

Hege   Kullerud,  Konnerud IL  

Isa Heggedal   Konnerud IL 

Tove   Heimda, l Konnerud    IL  

Helga Haverstad ,  Lierbygda OL 

Kim Farnes Hansen ,  Lierbygda OL 

Eirin Mathiesen ,  Ringerike OL    

Moten Dåsnes  ,  Ringerike OL 

Helge Graffer  ,  Ringerike OL 

Elizabeth Sørenssen ,  Røyken OL 

Solveig Sletner  ,  Røyken OL 

Bjørg Svanberg  ,  Røyken OL 

Snorre  Frydenlund,  IF Sturla 

Nils Inge  Brurberg,  IF Sturla  

 

Ordstyrer:   Morten Dåsnes 

Revisor:    Elizabeth Sørenssen 

Fagkonsulent:   Bergljot Bugge Aaserud 

 

  

SAK 2 VALG AV MØTEFUNKSJONÆRER 

Følgende personer ble valgt: 
Møteleder: Morten Dåsnes 

Sekretær: Bergljot Bugge Aaserud 

To til å underskrive protokollen: 

Unn Hilde Heggedal, Kongsberg OL 

Hans Roar Bakken, Eiker OL 

 



SAK 3 GODKJENNING AV SAKSLISTA 

Vedtak: Sakslista ble godkjent 
 

SAK 4 ÅRSBERETNING 
Møteleder gikk gjennom beretningen punkt for punkt. 

 

4.1 Buskerud o-krets tillitsvalgte 
Retting styremedlem: Syver Løken, Kongsberg OL (ikke Røyken) 

 

4.3 Representasjon 

Tillitsverv: 

Linda Verde informerte om at hun også sitter i NOFs kontrollkomitè, men har meldt til valgkomiteen 

at hun ønsker å gå ut derfra. Vervet i kontrollkomiteen ble ikke vurdert da hun på sekunders varsel tok 

på seg kretsledervervet i fjor. Kombinasjonen er ikke heldig,.  

NOFs Ski-o-utvalg: Trond Cato Martinsen, Konnerud IL er IKKE med i år. 

(Det var oppgitt feil på NOFs sider) 

 

4.4 Kretsstyrets virksomhet 

Linda Verde informerte om styrets arbeid. Alle styremedlemmene har egne ansvarsområder som  

O-troll leir, Hovedløp/O-landsleir, Unionsmatch foruten leder av teknisk og treningsråd. Dette 

fungerer svært bra.  

 

4.9 Teknisk råds virksomhet 

KM-statistikk.  

Med bakgrunn i Modum OL's arrangering av Norsk O-festival i 2014 gikk antall starter i o-løp i 

kretsen betydelig ned i 2015. 

 

4.11 PWT-cupen 

Tinget merket seg at det ikke er gunstig å arrangere PWT-cupen og Trimtexcupen i samme løp. Dette 

tas med i planleggingen av løp kommende sesong. 

 

4.12 Fagkonsulentens virksomhet 

Turorienteringsstatistikk 

Tallene viser en nedgang fra 2014. Dette skyldes svikt i salg for Kongsberg OL til bedrifter i byen. For 

flere andre klubber har salget av turorienteringskonvolutter økt. 

 

4.13 Styrets kommentar til beretningen 

Kretsleder Linda Verde poengterte viktigheten av å følge opp planer om vern av skogsområder i 

Buskerud, både for klubbene og kretsen.  

 

VEDTAK: Beretningen godkjennes med de kommentarene som kom fram. 

 

SAK 5 REGNSKAP.  
Fagkonsulenten kommenterte det framlagte regnskapet. Post 3442 Prosjektmidler er statlige 

friluftsmidler fra Buskerud fylkeskommune til o-troll leir og Turorientering «Grønne Turer»  

Post 3922 Aktivitetsavgift har økt kraftig i år. Dette skyldes økt aktivitet og at deltakeravgift for o-troll 

leir er ført her. I 2014 ble det ført hos arrangøren. Post 7711 Landsleir/Hovedløp inkluderer også 

Camp Stokke. 

 

Valgt revisor Elizabeth Sørenssen leste opp revisjonsberetningen. 

 

VEDTAK: Regnskapet ble enstemmig godkjent 
 

SAK 6 HANDLINGSPROGRAM  
Kretsleder innledet og sa at styret har jobbet ut fra Norsk Orienterings planer, «Strategi 2020». 



Styret har redusert hovedmålene fra fem til fire for 2016 

 

Retting av tall s. 2 Mål 2020: 3.800  3.080 

 

Tiltak under Mål 1: «Arrangere o-troll leir for aldersgruppa 10 -13 år» og Arrangere 1 dagsamling for 

10 – 13 år. Arrangeres samtidig som avslutningen for PWT-cupen» flyttes til Mål 2. 

Siste tiltak under Mål 2 «Aktivitetstilbud til juniorer. Samarbeid mellom Konnerud IL og Kongsberg 

OL» endres til «Arrangere åpne samlinger for kretsens juniorer» 

 

Under mål tre spurte Hans Roar Bakken, Eiker OL, om hva man legger i «høy kvalitet på alle typer 

arrangement». Det ble en diskusjon om alle klubber har gode arrangørveiledere. 

Diskusjonen endte med at 4. tiltak ble endret til « legge til rette for å dele erfaringer mm ved at 

løpsledere og TDer inviteres til samling i løpet av vinter/vår». 

 

Kretsleder Linda Verde avsluttet med å si at klubbene også har ansvar for mange av tiltakene. Det er 

derfor viktig at klubbene nedfeller i sine planer det som er relevant for dem. 

 

VEDTAK: Handlingsprogrammet for 2016 ble enstemmig vedtatt med de tilføyelser som kom 

fram. 
 

SAK 7 INNKOMNE FORSLAG 

Eiker OL 

Hans Roar Bakken informerte om bakgrunnen for Eiker OLs forslag.  

Under diskusjonen kom det bl. a fram at det er viktig å beholde alle nåværende klasser opp til om med 

16 år. 

Vedtak: Eiker OL trekker forslaget og drøftingene tas til informasjon.  
 

Fra Styret 

Kretsleder Linda Verde informerte om bakgrunnen for forslaget og Isa Heggedal fortalte fra årets 

utdeling av KM-medaljer. 

Det ble understreket at forslaget kun gjelder for KM-langdistanse og stafett og at det fremdeles vil 

kåres kretsmestere i de samme klassene som nå, men veteranklassene får ikke medaljer. 

Vedtak: Styrets forslag ble enstemmig vedtatt 

 

 SAK 8 FASTSETTELSE AV KRETSKONTINGENT 

 

VEDTAK: Styrets forslag enstemmig vedtatt. Kontingenten beholdes på kr 50,- pr. 

medlem.  
 

SAK 9 BUDSJETT 
Fagkonsulenten kommenterte budsjettet og sa at økning i post 7700 Treningsrådet skyldes flere 

samlinger for juniorene. Post 7751 Deltakelse møter NOF og BIK har ting i 2016 og BuOK dekker 

utgifter for sine delegater. 

 

VEDTAK:  Det fremlagte budsjettet ble enstemmig vedtatt. 

 

SAK 10 VALG 
Møteleder la frem valgkomiteens innstilling. Det manglet to medlemmer av valgkomiteen. 

Kretsleder foreslo Morten Dåsnes som den ene, og at Eiker o-lag kommer med opnnevning av 

den andre. 

 

 

 

 



Kretsstyret 

Kretsleder Linda Verde IF Sturla Ikke på valg 

Leder teknisk råd Ingemar Jansson 

Haverstad 

Lierbygda OL Gjenvalg, velges for 1 år 

Leder treningsråd Isa Heggedal 

 

Konnerud IL Gjenvalg, velges for 2 år 

 

Prosjektansvarlig for 

HL/OLL 

Odd Strand 

 

Kongsberg OL Ny, velges for 1 år 

Prosjektansvarlig for 

Unionsmatchen 

Tove Heimdal 

 

Konnerud IL Gjenvalg, velges for 1 år 

Prosjektansvarlig for 

o-troll leir 

Hanne-Kristin Kvarme Røyken OL Ny, velges for 1 år 

 

Varamedlem  Helga Haverstad Lierbygda OL Gjenvalg, velges for 1 år 

 

Treningsrådet 

Leder Isa Heggedal  

 

Konnerud IL Gjenvalg, velges for 2 år 

Medlem Ingrid Kvistad Kongsberg OL Ny, velges for 1 år 

Medlem Lars-Inge Arnevik Ringerike OL Gjenvalg, velges for 1 år 

 

Teknisk råd 

Leder Ingemar Jansson 

Haverstad 

Lierbygda Gjenvalg, velges for 1 år  

Medlem Tibor Vari IF Sturla  Gjenvalg, velges for 1 år 

Medlem David Løver Modum OL Ny, velges for 1 år 

 

PWT-cupen    

 Stig Melling Ringerike OL Ny, velges for 1 år 

 

Valgkomite 

Medlem Morten Dåsnes Ringerike  Ny, velges for 1 år 

Medlem Åshild Bergstøl Kongsberg OL Gjenvalg, velges for 1 år 

Medlem    

 

Revisorer 

Elizabeth Sørenssen Røyken OL Gjenvalg, velges for 1 år 

Geir Holm Gundersen IF Sturla Gjenvalg, velges for 1 år 

NOFs Ting (12.-13.3) Kretsleder + 3  

 
VEDTAK: Valgkomiteens forslag vedtatt. Eiker OL skal skaffe et medlem til valgkomiteen. 

Styret får fullmakt til å utnevne delegater til NOFs og BIKs Ting. 
    

 

SAK 11 FASTSETTELSE AV NESTE ÅRS TING 

Styrets forslag: Torsdag 24. november på Idrettens Hus, Drammen.  

 

VEDTAK: Styrets forslag vedtatt 



Kretsleder Linda Verde takket møteleder for godt utført jobb og overrakte blomster. Hun takket også 

alle styremedlemmene og fagkonsulenten for god jobbing i året som har gått og overrakte blomster til 

de som trer ut av styret; Syver Løken, Torun Dyrkorn og Ingrid Kvistad. 

Fagkonsulent Lotte Aaserud overrakte konfekt til kretsleder og de styremedlemmene som fortsetter i 

styret. 

 

 

 

 

Bergljot Bugge Aaserud 

Referent 

 

 

 

_______________________     _______________________ 

Unn Hilde Heggedal      Hans Roar Bakken 


